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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over bijklussende burgemeesters (ingezonden 17 februari 
2017). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat burgemeester zijn een volwaardige baan is, met een 
volwaardig inkomen? Zo ja, waarom hebben zoveel burgemeesters dan nog 
steeds zoveel commerciële bijbanen?1 

Vraag 2
Wat draagt het bij aan de kwaliteit van het lokale bestuur als een burgemees-
ter een baan heeft bij een businessclub, bij een omroep of een vastgoedbe-
drijf op de Antillen? Ziet u een gevaar van belangenverstrengeling? 

Vraag 3
Waarom heeft uw ministerie in het verleden niet gecontroleerd of burge-
meesters en wethouders hebben gesjoemeld met informatie over bijverdien-
sten? Waarom is dit niet gemeld aan de Tweede Kamer? Welke achterstanden 
heeft uw ministerie op dit moment?2 

Vraag 4
Hoe kunnen raadsleden commerciële bijbanen van burgemeesters en 
wethouders controleren als gemeenten die niet openbaar maken en het 
ministerie dat niet controleert? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat burgemeesters en wethouders geen commerciële 
bijbanen behoren te hebben en bent u bereid wetgeving voor te bereiden om 
dit voortaan te verbieden?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nederland/politiek/burgemeesters-verdienen-samen-12-miljoen-extra-
met-bijbanen

2 http://www.rtlnieuws.nl/nederland/politiek/ministerie-controleerde-bijverdiensten-
burgemeesters-en-wethouders-niet
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